
Klubbmøte Norges Padleforbund Flattvann 26.11.22 

Gardermoen 

Deltagere: 

Sven N Anderssen (NPF), Magnus Ivarsen (NPF) 

Lars Hjemdal (OKK), Terje Hollingsæter (BKK), Andreas Orheim (BKK), Bjørn Stensholdt 

(Tønsberg), Per M Fevang  (Tønsberg), Vegard Kristiansen (Moss). Bernard Langeland (Laksevåg), 

Kristoffer Mjelstad (Njørd), Ingrid Botslangen Frantzen (ungdoms rep NPF), Karl Erik Berg (Malvik), 

Marianne Solvik (Flekkefjord), Wiliam Juul, (Strand), Ellen Nesbø (Strand), Arne B Sletsjøe (Strand), 

Susanne Rosåsen (Kristiansand), Fernando Perez (Trondheim) og Øyvind Anda (Trondheim), Tomas 

Osen (TKF + flekkefjord), Morten Ivarsen (TKF + Fana) 

1. Velkommen og presentasjonsrunde  

Sven informerer kort om NPF og ansettelse av trenerutvikler og oppgaver som venter. Magnus Ivarsen 

er ansatt som ny trenerutvikler informerte om stillingen. Målet er å styrke kompetansen blant 

klubbtrenere og overføre ny kompetanse fra landslagstrener og ut til klubbtrenere. Trenerutvikler 

kommer også til å se på utviklingstrappen, fysisk og teknisk kravsanalyse etc.  Klubbesøk og 

deltakelse på samlinger blir også en del av arbeidsopgavene, samt medhjelper på samlinger og 

internasjonale regattaer for senior og U-23 landslag 

3. Klubbrunden - Klubbene – 2 områder klubben har lykkes med, og 2 områder til 

forbedring 

Kristiansand: positivt med å få Hakeem tilbake, fin treningsgjeng, men må bli enda bedre på 

rektuttering 

Strand: Bra trenersituasjon, god økonomi, utfordring med rekruttering, og få unge utøvere til å 

konkurrere. 

Bærum: God økonomi, god anleggsituasjon, men sliter med rekruttering i aldersbestemte klasser. 

Klubbens seniorpadlere er lite tilstede på klubben. 

Trondheim: Godt samarbeid med Malvik, to ungdommer i klubben. Utfordringen er treningsfasiliteter 

og utstyr. Har behov for kajakker og utstyr 

Malvik: God økonomi, har kommunale tiltak med padling som er populært. Utfordringen er å holde på 

utøvere etter kurs, og må bli flinkere til å markedsføre klubben 

Flekkefjord:God rekruttering, god økonomi pgs tilskudd fra gjensidige-stiftelsen, bra foreldre 

engasjement. Utfordring er å få flere padlere til å bli eliteutøvere 

Njørd: God økonomi, planer for nytt klubbhus. Utfordring er å få de unge til å fortsette å padle etter 

nybegynner kurs. 

Laksevåg: Nytt og større treningslokale med bra utstyr, bra rekruttering og faste trenere. Utfordring er 

at klubben har få jenter. 



Moss: Bra engasjement i klubben. Nikita fra Ukraina flott tilskudd til klubben, 2 padlere til nordisk. 

Utfordring er rekruttering og og trenerkapasitet. 

Tønsberg: Veldig positivt med nytt klubbhus, men skaper ikke automatisk flere padlere. Sliter fortsatt 

med rekruttering, samt å få padlere til å fortsette etter endt kurs. 

Oslo: svært god økonomi, stor aktivtet på klubben, spesielt i sommerfeiren, bedre på rekruttering. 

Utfordringen er på få de unge til å fortsette med trening. Sliter spesielt med å få jenter. Også vanskelig 

med å få med foreldre til NC utenfor Oslo 

Tysvær:God rekruttering, klubben er en god møteplass, og man får med mange foreldre ut på vannet. 

Utfordringene rat det blir dyrt for mange familier med reiser og samlinger. 

Fana: Bra utstyr og treningsfasiliteter. Utfordringer er rekruttering og å få nok trenere.  

4. Informasjon fra TKF – sammensetting og o.ppgaver (Tomas) 

Etter ledermøtet i nov 21 ble det dannet en gruppe med Lars Hjemdal, Arne B Seltsjøe og Anna 

Olsson som lagde en arbeidsbeskrivelse for TKF. Komiteen skal være et organ hvor forbundets 

administrasjon rådfører seg i saker knyttet til utviklingen av flattvann, ha en god dialog med  

klubbene, samt bidra til å optimalisere ressursbruk innen grenen slik at Handlingsplanenes 

gjennomføring styrkes. Et nytt TKF ble dannet vår 22 med Tomas Osen fra Flekkefjord som leder, og 

Marianne Fjeldheim (Tysvær) og Morten Ivarsen (Fana) som medlemmer. TKF ønsker også medlem 

fra Øst og evt Midt-Norge. Tomas Osen gikk igjennom hvilke oppgaver TKF har. (se vedlegg 1) 

5. Langsiktige utvikling prosjekt/Talentutvikling (Magnus og Sven) 

Sven informerte om langsiktig utviklingsprosjekt der NPF ble valgt ut av Olympiatoppen som et av 

sæeforbund som får støtte. Målet med prosjektet er å løfte unge talentfulle utøvere på på et 

internasjonalt seniornivå. Sven og Magnus har hatt møte med OLTfor å konkritisere ulike tiltak i 

prosjektet. Av tiltakene ble det nevnt følgende: 

Regionssamlinger- fungere bra i sør og vest, men prøve å få til også i øst, men her må se på behovet, 

og finne sin måte å gjøre det på. 

Oppfølgning av unge seniorpadlere utenfor landslag gjennom trenerutvikler 

Kompetanseoverføring fra landslagstrener senior til klubbtrenere 

7. Trender/utvikling aldersbestemte lag og sesongen 2022 (Morten) 

God resultatutvikling i Nordisk mesterskap, se vedlegg Oversikt Nordisk 2019-2022. 

Mange utøvere fra sør og vestlandet på aldersbestemte landslag. På seniorlandslaget så er herrene 

preget av at mange har lagt opp  det siste årene, mens jentene har tatt et steg opp. God padling på EM 

og U-23 VM viser at de er på rett vei. På maraton ble det enedlig medlaje på k-2 senior etter mange 4. 

plasser. 

Vedrøende aldersbestemte landslag er det satt opp følgende ansvarlige: 

U16: Hovedansvar: Per Martin Fevang. Andre ressurspersoner: Susanne Rosåsen, Oliver Karlsen 



U18: Hovedansvar: Nils Olav Fjeldheim. Andre ressurspersoner: Ellen Nesbø, Svein Egil Solvang 

U21: Hovedansvarlig: Daniel Salbu. Andre ressurspersoner: Gina Geddick 

U23: Magnus Ivarsen 

Flere klubber ønsket at samlingsplan skal komme ut tidlig, slik at foreldre kan planlegge ferie, og at 

man kan samkjøre evt sprint og maraton-samlinger. Også viktig at uttakskriterier kommuniseres ut i 

god tid, med tydelig krav til uttak. Ledermøtet var enige om at utøvere som er uttatt til Nordisk må 

delta på Nordisk-samling. Det var også et ønske at ledere gjennomfører dommerkurs, slik at man er 

innsatt i konkurranseregler 

8. Fra sommercamp til konkurranse 

Flekkefjord og Oslo informerte om sommeraktiviteter og skoleaktiviteter der klubbene har fått midler  

fra bla Gjensidige-stiftelsen, for å arrangere sommeraktiviteter for barn og unge. Fordelene er at 

mange unge blir introdusert til padling, klubbene får midler til å investere i utstyr, og de skapes mye 

aktivitet i klubbene. Utfordringen er å få barna med videre i klubben etter endt aktivitet 

9. Konkurransereglementet  

TKF foreslo endringer til konkurransereglementet, Se vedlegg 2 

Av andre momenter som ble diskutert er at hvis det er 10 K-4 i lagbåt-NM, så kjøres det direkte finale. 

Vedrørende seeding i NM/NC så skal arrangøret ta kontakt med TKF som får ansvarlig for å 

gjennomføre seedingen. Ved etteranmeldte der deltagerantallet går fra 14 til 15 eller mer, så endres 

trekningsnøkkelen. Da oppstår det problem for arrangørene. TKF diskuterer hva som skal skje. Skal 

man låse påmeldingen ved 14 deltagere, dvs at det ikke er aktuelt med etteranmelding når man 

kommer til 14 deltagere? TKF kommer med innspill til arrangører før sesongen 2023. 

10. RaceManager (Sven og William) 

I 2022 var det utfordringer med racemanager på de første NC-stevnene. Stevnearrangører mener det er 

viktig at det ikke gjøres endringer i programmet uten at dette er er kommunisert ut til klubbene og 

testet skikkelig. TKF foreslå at NPF samler 2-3 superbrukere og Peter Ribe, der man går igjennom 

Racemanager, ser på aktuelle endringer, og gjør en cut-off før sesongen der man låser programmet. 

Målet må være at man ikke trenger Peter Ribe som back-up i forbindelse med opprettelse og 

gjennomføring av stevner. 

Ønskemål i Racemamanger er mulighet til å hente ut resultat pr. klubb, og mulighet for endagslisenser. 

Startkontigent: pr 2022 kr 500 per utøver/stevne. Klubbmøte vedtok å heve startkontigent til kr 600 

per stevne/utøver gjeldende fra 2023-sesongen. 

Det kom opp spørsmål fra Njørd om det er mulig å sende ut faktua for startkontigent og overnatting 

etter stevnet. Man ønsker å få et skikkelig bilag for utbetaling og det får man ikke gjennom 

racemanager. 

Det kom opp spørsmål om GDPR i forbindelse med fotografering på stevnene.  Forslag var at det må 

være en mulighet til å krysse av for godkjennelse av fotografering i påmelding. 

 



 

11. Anlegg (Sven) 

Sven informerte om anleggsituasjonen på Årungen. Roforbundet har ambisjoner å å arrangere EM, 

som er en forutsetning for å få midler for å utvikle banen og anlegget. Planen er å bygge nyttanlegg 

der det gamle båthuset står, for å møte ønsker/behov. Ved utvikling av anlegget blir det viktig at banen 

kamn tilpasses padling med 9 meter brede baner, samt faste starter.  

12. Økonomi generelt og utenforskap (Sven) 

Sven informerte om den økonomiske situasjonen i NPF. Forbudet har bra egenkapital, men har også 

brukt en del midler i 2022, etter 2 korona-år med mindre aktivitet. Det ble diskutert omkring 

aktiviteskostnader og at klubbene er flinke til å holde nede kostnader, blant annet i forhold til utstyr. 

Innspill fra Bærum KK vedrøeende stiftelsermidler. Det er mye midle som kan søkes, klubbene må 

være flinke til å skrive søknader, her kan man få tips til søknadskrivning fra de klubber som har klart å 

hente inn stiftelsesmidler 

13. Padletinget 2023 (Sven) 

Sven orienterte om Padletinget 2023 som finner sted på Calrion hotell Gardermopem 14-15. april. 

NPF under ledelse av Visepresidenten arbeider nå emd en ny virksomhetsplan, som bygger på den 

eksisterende. Det kom en kommentar vedrørende sanksjonsutvalget som hittil har håndtert klager på 

uttak. Dette er ikke en oppgave for sanskjonsutvalget. TKF ser på denne saken og kommer frem til 

hvordan klager på uttak skal behandles 

14. Dommerutdanning (Morten) 

NPF arrangerer et online dommerkurs i løpet av vår 2023 (dvs før sesongstart). Oppdatert 

konkurransereglement sendes ut til klubbene og legges ut på NPF sine nettsider 

15. Terminliste (Morten) 

Det bli ikke avklart hvem som arrangerer NC 1, NC 2 og NM lagbåt, TKF jobber med saken. Ønskelig 

at NC 1 og NC 2 arrangeres på baner med godeforhold siden det er viktige uttaksstevner 

1.-5. april Påskesamling Flekkefjord 

21.-23. April  Copenhagen spring Regatta 

11.-14. mai WC 1 sprint Szeged, Ungarn 

20.-21. Mai NC 1 arrangør? 

27.-28. mai Nordisk maraton 

3.-4. juni NC 2 arrangør? 

21.-24. juni European Games Krakow, Polen 

24-25. juni NM maraton/kortbane Flekkefjord 



26.-30. juni Sommerleir Laksevåg 

1.-2. juli UM sprint/NC 3 Laksevåg 

6.-9. juli U-23/jun VM Arunzo, Italia 

13.-16. juli EM maraton Slavonski, Kroatia 

27.-30. juli U-23/Jun EM Montemor, Portugal 

11.-13. august Nordisk Danmark 

18.-19. august  Regionale stevner 

23.-27. august VM sprint Duisburg, Tyskland 

30. aug- 1. sept WC sprint/Pre-OL Paris, Frankrike 

31. aug-3. sept Vm maraton Kolding, Danmark 

9.-10. september  NM K-1 Tysvær 

16.-17. eller 23.-24. sept NM Lagbåt arrangør? 

1) Konkurranser nasjonalt 2) Konkurranser internasjonalt, maraton og 

aldersbestemte klasser 3) Samlinger 

16. Ungdomsutvalget (Ingrid og Gina) 

Ungdosmrepresentant Ingrid Botslangen Frantzen informerte om NPFs ungdomsutvalg som består av 

9 personer, og ble startet opp i nov 2021. Utvalget jobber med idrettspolitiske spørsmål og 

organisasjonarbeid med fokus på ungt lederskap. Utvalget jobber nå med en digital spørreundersøkelse 

om ungt lederskap. Ønsker man å komme i kontakt med ungdomsutvalget: 

ungdomsutvalget@padleforbundet.no 

17. Andre saker 

Oslo KK etterlyste evaluering av sesongen 2022, noe som vil bli gjennomført i løpet av kort tid 

Tysvær stilte spørsmål om reisefordeling til Nordisk. Det er en stor kostnad for noen klubber å få 

nordisk deltagere til Oslo. TKF ser på dette. 

Strand KK ve dellen nesbø etterlyste jenteprosjekt der man kan samles 3-4 g pr. år. Utfordringen er å 

få noen til å ta ansvar for et slikt prosjekt. 

Utøverkontrakter; få spm signerte i 2022, må følges bedre opp i 2023. 

 

 


